
Geachte heer Manuel,

Bij voorbaat dank.

Hoogachtend,

4

Ik zou het zeer op prijs stellen als u mij wilt bellen zodat ik eea wellicht verder kan uitleggen en om 
te horen of er überhaupt mogelijkheden zijn voor het uitvoeren van mijn ideeen.
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Dit jaar wil ik mijn aandacht besteden aan het modelauto rijden.
Hiervoor ben ik inmiddels in gesprek met het sportplatform (mevr. A. Campbell) en mevr. C. Heinen.

Aan u de vraag of u mij kunt helpen met een terrein dat al geruime tijd niet wordt gebruikt en waar 
we (indien mogelijk) leuke activiteiten met de jeugd kunnen ontplooien met modelauto's. 
Het gaat hierbij met name om jeugd, om ze vanachter de TV of de Computer vandaan te halen en in 
de buitenlucht leuk met elkaar te laten bezig zijn.
Het betreft het terrein hoek havenstraat, ijsselmeerstraat.
Het is een stukje omheind, betegeld grond waar al geruime tijd niets mee wordt gedaan (voor zover 
ik kan waarnemen).
Het zou fantastisch zijn indien we daar voor zolang er niets mee gebeurd gebruik van zouden 
kunnen maken.
Er zal vast een bestemmingsplan voor zijn, maar ik vraag ook niet om het permanent in gebruik te 
nemen echter voor de tijd dat er niets mee gebeurd.
Dat geeft de MCH de gelegenheid de modelautohobby voor het voetlicht te brengen en van daaruit 
de club verder te laten groeien en de jeugd op een leuke manier bezig te houden.

Zo hoop ik zsm ook weer jeugd bouwprojecten op te starten voor het vliegen. Zelf bouwen van 
vliegtuigen en daarmee buiten wedstrijdjes houden.
Hetgeen we afgelopen jaar ook hebben gedaan.

Paul van Zomeren 
Voorzitter MCH Huizen 
06-25428679

Van: Paul van Zomeren <paulvz57@gmail.com>
Verzonden: dinsdag 4 mei 202112:34
Aan: Omgeving <omgeving(5)huizen.nl>
Onderwerp: T.a.v. Dhr. Manuel betreffende gebruik braakliggende grond

Mijn naam is Paul van Zomeren. Ik ben de voorzitter van de Modelbouwclub Huizen 
(MCH)
Met behulp van mevr. C. Heinen, mevr. A. Campbell en dhr. K. Drooger is de MCH het afgelopen jaar 
in staat geweest ondanks Corona in ledental te groeien en een aantal leuke evenementen te 
organiseren (waaronder het lesgeven aan onze burgemeester met een modelvliegtuig en een 
jeugdproject (in samenwerking met buurtsportcoaches en het sportplatform).
Mijn aandacht is het afgelopen jaar bijna geheel uitgegaan naar de vliegers.


